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L’esport rapitenc
 
Quan parlem d’esport pensem en qualsevol tipus d’activitat física que es realitza de forma vo-

luntària per mantenir una bona salut. Per plaer o com a activitat competitiva, l’esport és aquella 
manera de joc en què gaudim de les possibilitats del nostre cos.

Al nostre poble l’esport es practica de totes les maneres possibles: per diversió, amb objectius 
competitius, a l’aire lliure, a les instal·lacions esportives... La Ràpita és un poble actiu i lluitador, 
ple de gent en empenta, de gent que lluita cada dia per a fer que els èxits siguin realitats.

L’esport rapitenc gaudeix d’una gran salut. Això és gràcies als esportistes, als clubs i a les as-
sociacions que s’hi dediquen amb tot el seu esforç, amb un esperit de superació envejable! Aquest 
teixit esportiu, per a nosaltres, és un dels valors més preuats de la societat rapitenca.

Des de l’Ajuntament, tenim l’obligació de fer que l’esport sigui una de les prioritats per als 
ciutadans del nostre poble, tenim l’obligació de dotar al poble amb les eines necessàries per a fo-
mentar la pràctica esportiva, en les millors infraestructures esportives. Durant aquests últims anys, 
hem fet un salt quantitatiu i qualitatiu en equipaments al servei dels esportistes i de tota la població 
rapitenca: la pista annexa al pavelló municipal, la pista coberta a l’estadi municipal, la nova gespa 
artifi cial del camp de futbol, la pista del patinatge... Instal·lacions amb què volem facilitar la pràc-
tica esportiva en les millors condicions, amb la millor qualitat i amb els millors serveis possibles. 

Però aquí no hem acabat, no ens podem aturar perquè sabem que encara hi ha mancances. La 
piscina municipal és un dels nostres objectius, com també unes noves instal·lacions per promoure 
i millorar la pràctica d’esports nàutics. 

Com a regidora d’Esports, només puc donar-vos les gràcies, i continuar treballant perquè la so-
cietat rapitenca continuï generant el planter d’esportistes que ens mereixem. La gràcia de l’esport 
està en la perseverança en què es busca la victòria, la fortalesa mental de qui s’esforça, a vegades, 
més enllà del que creia que li era possible. Quan els somnis es persegueixen amb aquesta intensitat, 
tenen moltes possibilitats de convertir-se en realitat.
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